
 

 

НАЦИОНАЛНА ЗДРАВНООСИГУРИТЕЛНА КАСА 
София 1407, ул. „Кричим” № 1  

 

 

СТЕНОГРАФСКИ ПРОТОКОЛ 

ОТ ЗАСЕДАНИЕ НА НАДЗОРНИЯ СЪВЕТ НА НЗОК 

02 АВГУСТ 2023 ГОДИНА 

 

 Днес, 02 август 2023 г., в сградата на НЗОК, гр. София, ул. „Кричим“ 

№ 1, ет. 4 се проведе извънредно заседание на Надзорния съвет на НЗОК. 

 

Присъстват: 

От Надзорния съвет на НЗОК: проф. Илко Гетов, Георги Клисурски, д-р 

Иван Кокалов, Теодор Василев, Тодор Воденичаров, адв. Пламен 

Таушанов. 

Отсъстват следните членове на Надзорния съвет: доц. Михаил 

Околийски, Румен Спецов, проф. Григор Димитров 

На заседанието присъстват: Станимир Михайлов, д-р Йорданка Пенкова и 

доц. Антон Тонев. 

 

Заседанието започна в 14.00 часа. 

ПРОФ. ИЛКО ГЕТОВ: Добър ден на всички. Уважаеми членове на 

Надзорния съвет на Националната здравноосигурителна каса, знаете, че 

днешното заседание на Надзорния съвет е извънредно във връзка с 

публикуването на решението на Народното събрание в бр. 66 на „Държавен 

вестник“ от 1-ви август на 2023 г. за избор на г-н Станимир Михайлов за 

управител на НЗОК. На основание чл. 16 ал. 2 от Закона за здравното 

осигуряване в качеството ми на заместващ министъра на здравеопазването 
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аз се възползвах от възможността да свикам това заседание на Надзорния 

съвет. За да протече заседанието правилно и съобразно изискванията, 

предлагам да изберем председателстващ заседанието. Имаме кворум. И аз 

предлагам заседанието да се ръководи от заместник-министъра на 

финансите – г-н Клисурски. Имате ли други предложения? Има ли някой 

против? Няма. Въздържали се? Няма. Г-н Клисурски е председателстващ 

днешното заседание. Заповядайте. 

ГЕОРГИ КЛИСУРСКИ: Благодаря, проф. Гетов. Първо трябва да 

одобрим дневния ред. Уважаеми членове на Надзорния съвет, предлагам на 

Вашето внимание следния дневен ред с три точки: 

ДНЕВЕН РЕД: 

1. Одобряване на проект на договор за управление на избрания от 

Народното събрание на Република България управител на НЗОК. 

2. Сключване на договор по т. 1 с г-н Станимир Михайлов, избран за 

управител на НЗОК с решение № 49-350-02-243/31.07.2023 г. на 

Народното събрание на Република България, обн. ДВ, бр. 66 от 

01.08.2023 г. 

3. Разни. 

Д-Р ИВАН КОКАЛОВ: Може ли в една отделна точка или, ако 

решим, в т. Разни, защото юристката я извиках да донесе… Преди няколко 

заседание ние одобрихме три бланки, които да пуснем наново на РЗОК - 

там, където имаме загубени дела, да влязат в преговори, за да не губим 

излишни пари. И те са три вида бланките, тя сега ще ги донесе… Ние 

миналия път ги одобрихме, но и Вие да ги видите, за да се гласуват.  

АДВ. ПЛАМЕН ТАУШАНОВ: Може ли да повторите, че не се 

чува? 
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Д-Р ИВАН КОКАЛОВ: В т. Разни шефката на юридическия отдел 

ще донесе три бланки, които да одобрим и да пуснем на РЗОК там, където 

губим делата, да влязат в преговори с контрагентите, да видим дали могат 

да се откажат от част от лихви или нещо, за да минем на споразумение. Има 

извънсъдебни, съдебни и т.н. Тя ще ги донесе, ние да ги видим и да ги 

одобрим, за да ги изпратим на РЗОК, както миналия път, ти не знам дали 

беше на това заседание, но тя ни докладва как вървят нещата. Това е, което 

предлагам в т. Разни. Тя ще ги донесе след малко и ще ги видим. 

ГЕОРГИ КЛИСУРСКИ: Добре. Включваме го към т. Разни. 

Д-Р ИВАН КОКАЛОВ: Ние за втори път го гледаме. 

ГЕОРГИ КЛИСУРСКИ: В такъв случай нека да гласуваме дневния 

ред с включения казус в т. Разни. Който е „за“, моля да гласува. Против? 

Няма. Въздържали се? Не виждам. Единодушно се приема дневния ред. 

Благодаря. 

ЗА – проф. Илко Гетов, Георги Клисурски, д-р Иван Кокалов, Теодор 

Василев, Тодор Воденичаров, адв. Пламен Таушанов. 

ПРОТИВ – няма. 

ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ – няма. 

ГЕОРГИ КЛИСУРСКИ: Преминаваме към точка първа – проект на 

договора. Той е изпратен до всички членове на Надзора по електронна 

поща. Предполагам сте се запознали. Има ли тук някакви дискусии, 

някакви въпроси? Нямаме дискусия по проекта на договор. В такъв случай 

подлагам на гласуване… 

АДВ. ПЛАМЕН ТАУШАНОВ: Имам един въпрос. Във връзка със 

ситуацията, че доц. Околийски не присъства, а трябва да подпише 

договора… 
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ГЕОРГИ КЛИСУРСКИ: Това е добър въпрос. Аз също имам такъв 

въпрос. Юристите ще помоля да дадат становище. Ако има основание, аз да 

го подпиша за него, като председателстващ заседанието, нямам нищо 

против. 

Д-Р ИВАН КОКАЛОВ: То миналия път аз подписах така 

документите. 

ПРОФ. ИЛКО ГЕТОВ: Договорът фактически ще бъде подписан от 

г-н Клисурски в качеството му на председателстващ това заседание, на 

което е сключен договора.  

АДВ. ПЛАМЕН ТАУШАНОВ: За да може после в протокола да се 

отрази какво е фактическото положение. 

Д-Р ИВАН КОКАЛОВ: Миналия път, Таушанов, аз водих 

заседанието, аз председателствах Надзора и като такъв подписах всички 

документи. Сега, понеже го няма Околийски, Клисурски го замества, ние го 

избрахме за председателстващ заседанието на Надзора и като вземем 

решение, той ще подпише договора. Всичко е юридически издържано. 

ГЕОРГИ КЛИСУРСКИ: Сега аналогично на предния път аз ще 

подпиша документите от заседанието. 

В такъв случай подлагам на гласуване одобрението на проекта на 

договор. Който е „за“, моля да гласува. Против? Не виждам. Въздържали 

се? Няма. Единодушно е приета първа точка. Благодаря Ви, колеги. 

Втора точка е сключването на самия договор. 

Процедурно тази точка трябва ли да я подложа на гласуване със 

самото подписване? 

Д-Р ИВАН КОКАЛОВ: В тази точка можем да напишем, че 

упълномощаваме председателстващия заседанието на Надзора да подпише 

договора, защото ние вече решихме, че одобряваме договора. 
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ГЕОРГИ КЛИСУРСКИ: Аз бих искал да попитам г-н Михайлов, 

тъй като от Надзора имаме готовност да сключим с Вас договор, дали от 

Ваша страна също имате готовност, имате ли забележки или коментари? 

СТАНИМИР МИХАЙЛОВ: Нямам забележки. Беше ми 

предоставен от д-р Пенкова. Прочел съм го. Готов съм да го подпиша. 

ГЕОРГИ КЛИСУРСКИ: Благодаря. 

Проектът на решение е: 

„НАДЗОРНИЯТ СЪВЕТ 

РЕШИ: 

1. На основание чл. 16, ал. 1 от Правилника за устройството и дейността на 

НЗОК, одобрява представения проект на договор за управление на НЗОК 

между избрания от Народното събрание управител на НЗОК – Станимир 

Боянов Михайлов и Председателя на Надзорния съвет на НЗОК. 

2. На основание чл. 19, ал. 6 от Закона за здравното осигуряване и чл. 16, 

ал. 3 от Правилника за устройството и дейността на НЗОК, възлага на 

Председателя на Надзорния съвет на НЗОК да сключи договор за възлагане 

на управлението на НЗОК със Станимир Боянов Михайлов, със 

съдържание, съгласно одобрения по т. 1 проект на договор. 

3. Поради отсъствието на Председателя на Надзорния съвет – доц. Михаил 

Околийски, възлага на Георги Клисурски да подпише договора за възлагане 

на управлението на НЗОК в качеството му на избран за председателстващ 

заседанието на Надзорния съвет на НЗОК на 02 август 2023 г.“. 

Който е „за“ така формулираното решение, моля да гласува. Някой 

против? Някой въздържал се? Няма въздържали се, няма против. Отново 

единодушно е прието решението. 
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ГЕОРГИ КЛИСУРСКИ: Да преминем към подписването на 

договора. 

АДВ. ПЛАМЕН ТАУШАНОВ: Да се допълни в протокола, че доц. 

Околийски отсъства, защото е в отпуск, а не просто така безпричинно 

отсъства. 

Д-Р ИВАН КОКАЛОВ: Да влезе юристката, да видим бланките и да 

вземем решение. 

В залата влиза Мария Василева. 

МАРИЯ ВАСИЛЕВА: Миналия път за 2015 г., 2016 г. и 2017 г. 

имаше в Закона за бюджета разпоредба и тогава направихме Условия и ред, 

и трите вида споразумения, които пуснахме. Сега има заведени дела, които 

са за периода след 1 април 2018 г. Условията и ред, които са утвърдени, са 

до 1 април 2018 г. До 1 април всичко е изчистено. Делата са 34, като само 

по 19 евентуално може да се направи нещо. Тази бланка, която тогава сте 

утвърдили, условието е лечебното заведение да се откаже от лихвите и 

платената държавна такса, което е една изключително голяма сума. Ето да 

видите какво беше споразумението. 

Д-Р ИВАН КОКАЛОВ: Аз мисля, че всички трябва да го видят. Не 

знам дали императивно ние можем да поставяме такива условия. 

ТЕОДОР ВАСИЛЕВ: Може ли това да го гледаме следващия път? 

Д-Р ИВАН КОКАЛОВ: Ние ги гледахме веднъж. Те ни докладваха. 

Въпросът е, че тези неща, които решихме и тези бланки не са стигнали до 

РЗОК. РЗОК казват – ние не можем да влезем в преговори, защото Вие не 

сте ни пратили …. 

ТЕОДОР ВАСИЛЕВ: Защо не е предприето нищо по изпълнение на 

решението? 
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Д-Р ИВАН КОКАЛОВ: Знаеш, че нямаше началник, нямаше кой да 

подписва. 

ТЕОДОР ВАСИЛЕВ: Защо се вкарва втори път в Надзора нещо, 

което е решено? 

Д-Р ИВАН КОКАЛОВ: В момента имаме промени в ръководството 

и трябва да се запознае.  

ТЕОДОР ВАСИЛЕВ: Г-н Михайлов сега, като нов управител, да се 

запознае с темата и на следващото заседание да внесе пак точката за 

разглеждане с негов подпис, с негова визия по въпроса. 

ГЕОРГИ КЛИСУРСКИ: Какво решение предлагате? 

Д-Р ИВАН КОКАЛОВ: Решението е, че възлагаме на 

новоназначения управител да предложи на следващото заседание по какъв 

начин да процедираме по възложения казус с делата, да даде предложение 

за решение. 

ГЕОРГИ КЛИСУРСКИ: Който е съгласен с така формулираното 

решение, моля да гласува. Приема се единодушно. 

Колеги, благодаря Ви за участието. Поради изчерпване на дневния 

ред закривам заседанието. 

 

Заседанието приключи в 14.45 часа 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛСТВАЩ ЗАСЕДАНИЕТО НА 

НАДЗОРНИЯ СЪВЕТ НА НЗОК НА 02 АВГУСТ 2023 Г.: 

 

ГЕОРГИ КЛИСУРСКИ 

 

Изготвил: 

Д. Беличева 


